
 

 

Αθήνα,  21 Μαΐου 2020 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα : «Με αποσπάσεις αναισθησιολόγων θα καλυφθούν τα κενά στο 

Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Σερρών;» 

 

Η αποδυνάμωση και απαξίωση του Γενικού Νοσοκομείου Σερρών συνεχίζεται 
από την κυβέρνηση, παρά το γεγονός ότι όλοι ομονοούν σήμερα, μετά και 
από την κρίση του κορωνοϊού ότι το δημόσιο σύστημα υγείας πρέπει να 
ενισχυθεί, όχι απλώς με συμβασιούχους ιατρούς και νοσηλευτές αλλά με 
μόνιμο επιστημονικό προσωπικό.  
 
Στο Νοσοκομείο Σερρών ήδη από τον Μάρτιο δεν πραγματοποιούνται 
προγραμματισμένα χειρουργεία και από την Πέμπτη 21 Μαΐου δεν μπορούν 
να πραγματοποιηθούν ούτε τα έκτακτα λόγω της έλλειψης αναισθησιολόγων. 
Η κατάσταση αυτή είναι έργο της σημερινής κυβέρνησης αφού, στις αρχές του 
2019 υπηρετούσαν στο Γενικό Νοσοκομείο Σερρών 8 αναισθησιολόγοι (5 
μόνιμοι και 3 επικουρικοί). 
 Έκτοτε, ένας Μόνιμος Αναισθησιολόγος κατέλαβε οργανική θέση σε άλλο 
νοσοκομείο χωρίς να προκηρυχθεί νέα θέση, δύο από τους τρεις 
επικουρικούς αποχώρησαν λόγω λήξης και μη ανανέωσης της σύμβασής 
τους, ο ένας επικουρικός προσλήφθηκε εκ νέου τον Σεπτέμβρη του 2019 και 
αποχώρησε τον Φεβρουάριο του 2020, τον Ιούνιο του 2019 συνταξιοδοτήθηκε 
η διευθύντρια του Αναισθιοσολογικού χωρίς να προκηρυχθεί η πλήρωση της 
θέσης που έμεινε κενή και, ως αποκορύφωμα, τον Μάρτιο του 2020 η 
κυβέρνηση της ΝΔ αποφάσισε να τοποθετήσει διευθυντή στο ΕΚΑΒ Καβάλας 
έτερο μόνιμο αναισθησιολόγο του Νοσοκομείου Σερρών χωρίς να φροντίσει 
για την αντικατάστασή του μέσω προκήρυξης για πρόσληψη νέου μόνιμου 
αναισθησιολόγου.  
Το αποτέλεσμα είναι πλέον να υπηρετούν στο Νοσοκομείο μόλις δύο μόνιμοι 
αναισθησιολόγοι και μια επικουρική, η λειτουργία χειρουργείων μπορεί να 
καλύψει ορισμένες μόνο από τις έκτακτες ανάγκες 180.000 περίπου κατοίκων 
με την προϋπόθεση ότι οι υπάρχοντες αναισθησιολόγοι δεν θα πάρουν 
άδειες, δεν θα αρρωστήσουν, δεν θα απουσιάσουν για οποιοδήποτε λόγο. 
Σημειώνεται ότι στην επαναπροκήρυξη για την πρόσληψη 10 ιατρών στο 
Νοσοκομείο Σερρών δεν προβλέπεται καμία πρόσληψη αναισθησιολόγων.  
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Ο εμπαιγμός όμως των πολιτών δεν σταματά στην πλήρη απαξίωση του 
Νοσοκομείου. Στην περιβόητη έκτακτη ενίσχυση των δημοσίων δομών υγείας 
για να αντιμετωπιστεί η υγειονομική κρίση του κορωνοϊού, στο Νοσοκομείο 
Σερρών προσλήφθηκε μόλις ένας ιατρός, τη στιγμή που το 45% των 
Οργανικών Θέσεων Ειδικών Ιατρών παραμένει κενό.  
Η Ένωση Νοσοκομειακών Ιατρών του Νομού Σερρών (ΕΝΙΝΣ) κατήγγειλε 
δημόσια όλα αυτά και άλλα πολλά ήδη από το Μάρτιο και σε νέα της 
καταγγελία (20.05.2020), υπήρξε αντίδραση όχι από την αρμόδια ΥΠΕ ή το 
Υπουργείο Υγείας, που είναι οι κατεξοχήν αρμόδιοι για να δώσουν λύσεις σε 
τόσο φλέγοντα ζητήματα για τη δημόσια υγεία, αλλά από την Περιφέρεια που 
«ανέλαβε» να λύσει το πρόβλημα ανακοινώνοντας με κομπασμό ότι κατόπιν 
προτάσεων συγκεκριμένων ατόμων και προσωπική παρέμβαση του 
Περιφερειάρχη στον Διοικητή της 4ης ΥΠΕ, έρχονται άμεσα (1η Ιουνίου) τρεις 
αναισθησιολόγοι με απόσπαση από άλλα Νοσοκομεία. 
  
Εάν όντως ισχύουν τα όσα διαρρέονται στα τοπικά μέσα, αποδεικνύεται ότι η 
κυβέρνηση έχει αναγάγει το «πελατειακό – κομματικό κράτος» σε επιστήμη. 
Εδώ και δύο μήνες οι πολίτες των Σερρών αναγκάζονται να μετακινούνται στη 
Θεσσαλονίκη για προγραμματισμένα χειρουργεία και το μόνο που χρειαζόταν 
για να λυθεί το πρόβλημα ήταν «η προσωπική παρέμβαση» αιρετού με 
κομματική ταυτότητα της ΝΔ. Την ίδια στιγμή που εδώ και δύο μήνες δεν 
πραγματοποιούνται τακτικά χειρουργεία στο Νοσοκομείο Σερρών, σε άλλα 
Νοσοκομεία της 4ης ΥΠΕ υπάρχουν προφανώς τόσοι αναισθησιολόγοι ώστε 
να είναι εφικτή η υλοποίηση των αναγγελθέντων αποσπάσεων, κάτι που 
μάλλον διέφευγε τόσο της Διοίκησης της ΥΠΕ όσο και της διοίκησης του 
Νοσοκομείου Σερρών, γνώριζε όμως ο Περιφερειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας 
και οι σύμβουλοί του και το μόνο που χρειάστηκε ήταν η προσωπική τους 
παρέμβαση.  
 

Επειδή, το πρόβλημα του Νοσοκομείου Σερρών δεν μπορεί να επιλύεται με 

αποσπάσεις, κατόπιν προσωπικών παρεμβάσεων, και κανείς δεν μπορεί να 

προεξοφλήσει τη διάρκεια αυτών των αποσπάσεων,   

 Επειδή, η ενίσχυση των δημοσίων δομών υγείας δεν μπορεί να επαφίεται 

στη δυνατότητα προσωπικών παρεμβάσεων αιρετών, κομματικών ή μη, 

στελεχών της ΝΔ αλλά αντίθετα να ακολουθεί συγκεκριμένους κανόνες, 

συγκεκριμένο σχεδιασμό και προγραμματισμό, υπηρετώντας μια σαφώς 

ορισμένη πολιτική,  

Επειδή, στο Γενικό Νοσοκομείο Σερρών προβλέπονται 12 οργανικές θέσεις 

μόνιμων ιατρών αναισθησιολόγων και αυτή τη στιγμή υπηρετούν μόλις δύο,  

Επειδή, όσο και αν ψάχνουμε δεν μπορούμε να εντοπίσουμε κάποια σχετική 

προκήρυξη είτε για μόνιμο είτε για έκτακτο ιατρικό προσωπικό ειδικότητας 

αναισθησιολόγου για τις ανάγκες του Νοσοκομείου Σερρών και άρα η όποια 

πρόσληψη θα χρειαστεί μήνες για να ολοκληρωθεί,  

Επειδή, στο Νοσοκομείο Σερρών που εξυπηρετεί στα χαρτιά τις ανάγκες 

180.000 μόνιμων κατοίκων το 45% των οργανικών θέσεων μόνιμων ιατρών 

παραμένει κενό, 



Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιο χρονικό διάστημα θα καλυφθούν, αν καλυφθούν, οι 

ανάγκες του Νοσοκομείου Σερρών με αποσπασμένους 

αναισθησιολόγους ώστε να μπορεί να ανταποκριθεί πλήρως σε 

κάθε τακτική ή έκτακτη ανάγκη των κατοίκων; 

2. Για ποιους λόγους αποφασίστηκε η μεταφορά ενός από τους 

ελάχιστους μόνιμους αναισθησιολόγους του Νοσοκομείου 

Σερρών και η τοποθέτησή του στο ΕΚΑΒ Καβάλας και μάλιστα 

χωρίς την πρόβλεψη για την άμεση αντικατάστασή του, όπως 

πολύ σωστά ζητούσε μεταξύ άλλων η ΕΝΙΝΣ; 

3. Για ποιο λόγο η ενίσχυση ενός Νοσοκομείου όπως αυτό το 

Σερρών εξαρτάται από τις «προσωπικές παρεμβάσεις» αιρετών 

στελεχών (κομματικών ή μη) αντί να εντάσσεται σε ένα σχεδιασμό 

συνολικής ενίσχυσης των Νοσοκομείων με την τήρηση όλων των 

κανόνων διαφάνειας; 

4. Θα προκηρυχθούν θέσεις μόνιμων αναισθησιολόγων για το 

Νοσοκομείο Σερρών ή θα συνεχιστούν οι «πατέντες προσωπικών 

παρεμβάσεων» κάθε φορά που θα καταγγέλλεται η κυβερνητική 

πολιτική για τη δημόσια υγεία από την ΕΝΙΝΣ; 

5. Υπάρχει κάποιο σχέδιο για το πώς θα καλυφθούν στο σύνολό 

τους οι κενές οργανικές θέσεις ειδικών ιατρών στο Νοσοκομείο 

Σερρών ή πρέπει να αναμένουμε άλλες διαδικασίες που 

εκφεύγουν του θεσμικού ρόλου που κάποιοι κατέχουν; 

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Σπίρτζης Χρήστος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Χρηστίδου Ραλλία 

 


